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Protokół Nr XXIII/13 
z posiedzenia sesji Rady Gminy Rudka 

z dnia 30 września 2013 roku. 

Ad. pkt. 1. 
Obrady XXIII sesji Rady Gminy Rudka otworzył Przewodniczący Rady Pan Bogdan 

Kresso o godz. 1000 modlitwą „Ojcze nasz " 
Otwierając posiedzenie powitał Radnych, Pana Wójta oraz pracowników urzędu 

przybyłych na dzisiejsze posiedzenie. 

Obrady odbyły się w budynku Urzędu Gminy Rudka w sali konferencyjnej. 

Na stan ustawowy składu rady w sesji uczestniczy 11 radnych. 
1. Pan Piotr Marian Barszczewski 
2. Pan Jan Feliks Filipowicz 
3. Pan Michał Gawrysiak 
4. Pan Bogdan Kresso 
5. Pan Kazimierz Olszewski 
6. Pani Krystyna Safaryn 
7. Pan Tadeusz Uszyński 
8. Pan Jan Wiński 
9. Pan Ryszard Wiński 
10. Pan Kazimierz Zapisek 
11. Pan Stanisław Zero 

W posiedzeniu sesji nie uczestnicz: 
1. Pan Grzegorz Marek Godlewski 
2. Pan Andrzej Niemyjski 
3. Pani Honorata Rudkowska 
4. Pan Jerzy Józef Stępkowski 

Ad. pkt. 2. 
Kontynuując obrady Pan Przewodniczący stwierdził, że są one prawomocne, po czym 

przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ąuorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad XXII Sesji Rady Gminy Rudka. 
4. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 
5. Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2013 roku. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rudka 

na lata 2013-2016. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rudka na rok 2013. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kierunków polityki społeczno - gospodarczej 

gminy na 2014 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 

użytkowego. 



11. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek za zajęcie pasa drogowego. 
12. Interpelacje i zapytania radnych. 
13. Wolne wnioski. 
14. Zamknięcie obrad XXIII Sesji Rady Gminy Rudka. 

Na salę obrad wszedł Pan Radny Jerzy Józef Stępkowski. 
Od tego momentu w posiedzeniu sesji uczestniczy 12 radnych. 

Po przedstawieniu w/w porządku Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem do 
radnych kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku proszę o podniesienie ręki. 

W wyniku jawnego głosowania porządek obrad XXIII sesji został przyjęty 
jednogłośnie (12 głosami). 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący stwierdził, że dzisiejsze posiedzenie będzie 
przebiegać zgodnie z przyjętym porządkiem. 

Ad. pkt. 3. 
Pan Przewodniczący Rady przypomniał, że protokół z posiedzenia XXII sesji Rady 

Gminy był do wglądu w biurze rady, po czym zwrócił się z zapytaniem czy zostały zgłoszone 
uwagi co do jego treści. 

Uwag i zastrzeżeń co do treści protokołu nie wniesiono. 

W wyniku jawnego głosowania protokół z posiedzenia XXII sesji został przyjęty 
przez radnych jednogłośnie bez odczytania jego treści (12 głosami). 

Ad. pkt. 4. 
Pan Wójt poinformował, że w okresie od ostatniej sesji tj. od dnia 28 czerwca 2013 r. 

zostało wydanych 10 zarządzeń w sprawie: 
- odroczenia terminu płatności za wodę i oczyszczanie ścieków, 
- ogłoszenia rokowań w sprawie sprzedaży nieruchomości oznaczonej nr geodezyjnym 162/2 
położonej w obrębie wsi Olendy, 
- informacji z wykonania budżetu Gminy Rudka oraz o deficycie/nadwyżce za II kwartał 
2013 roku, 
- zmian w budżecie gminy Rudka na rok 2013, 
- regulaminu organizacyjnego Urzędu Gminy Rudka, 
- ustalenia regulaminu funkcjonowania Urzędu Gminy Rudka w warunkach zewnętrznego 
zagrożenia bezpieczeństwa państwa i w czasie wojny, 
- opracowania planu obrony cywilnej dla Gminy Rudka, 
- przedstawienia informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Rudka za I półrocze 2013 
roku, 
- zmian w budżecie gminy Rudka na rok 2013, 
- przygotowania projektów uchwał na XXIII sesję Rady Gminy Rudka. 

W okresie między sesyjnym uczestniczono w: 
- posiedzeniu Zarządu Powiatowego PSP, 
- obchodach Święta Policji, 
- posiedzeniu Zarządu „Kraina Bobra", 
- odsłonięciu Pomnika Katyńsko- Smoleńskiego, 
- powiatowych zawodach sportowo - pożarniczych OSP, 
- uroczystościach z okazji obchodów Świętego Rocha w Rudce. 



Kontynuując swą wypowiedź poinformował, że 18 września odbyło się 
podsumowanie kompleksowej kontroli przeprowadzonej przez inspektorów RIO w 
Białymstoku. Należy stwierdzić, że trwała ona około 2 miesięcy i wypadła ogólnie dobrze. 

Ponadto poinformował, że dobiegają ku końcowi prace związane z budową 
kanalizacji na terenie gminy. 
Dużo czasu poświęciliśmy ustawie śmieciowej. 

Na zakończenie stwierdził, że są to najważniejsze sprawy jakimi zajmowaliśmy się w 
okresie od ostatniej sesji. 

Na salę obrad wszedł Pan Radny Grzegorz Marek Godlewski. 
O tego momentu w posiedzeniu sesji uczestniczy 13 radnych. 

Kontynuując przebieg posiedzenia Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z 
zapytaniem czy są uwagi lub zapytania co do złożonej informacji. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Ad. pkt. 5. 
Pan Przewodniczący przypomniał, że informacja o przebiegu wykonania budżetu 

gminy za I półrocze 2013 roku została dostarczona w materiałach na sesję. 

Czy w związku z przedstawioną informacją są pytania. 

Pan Radny Jerzy Józef Stępkowski prosił o wyjaśnienie dlaczego jest niski poziom 
ściągalności zaległości podatkowych. 

Pan Radny Grzegorz Marek Godlewski prosił o wyjaśnienie jakie są przyczyny i jakie 
są działania w ściągalności należności za wodę i odprowadzanie ścieków. 

Wyjaśniając Pan Wójt stwierdził, że polubowne działania się skończyły. 
Zostały już wystawione za zaległości podatkowe tytuły do komornika oraz do sądu za wodę. 

Kontynuując swą wypowiedź wyjaśnił, że część należności za wodę jest ściągana 
zgodnie ze złożonym wcześniej oświadczeniem przy wypłacie zasiłków z GOPS. Natomiast 
jeżeli chodzi o podatek rolny często zdarza się, że są tytuły nieściągalności i nasza droga na 
tym się kończy. 

Innych uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Ad. pkt 6. 
Pan Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rudka na lata 2013 - 2016 został dostarczony w 
materiałach na sesję. 

Czy w związku z tym projektem są pytania. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych 
kto jest za przyjęciem w/w uchwały proszę o podniesienie ręki. 

W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 13 głosów. 
Pan Przewodniczący stwierdził, że w/w uchwała została przyjęta. 



Uchwała Nr XXIII/123/2013 Rady Gminy Rudka z dnia 30 września 2013 roku w sprawie 
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rudka na lata 2013 - 2016 w załączeniu 
do protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt.7. 
Pan Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Rudka na rok 2013 został dostarczony w materiałach na sesję. 

Czy w związku z tym projektem są pytania. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych 
kto jest za przyjęciem w/w uchwały proszę o podniesienie ręki. 

W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 13 głosów. 
Pan Przewodniczący stwierdził, że w/w uchwała została przyjęta. 
Uchwała Nr XXIII/124/2013 Rady Gminy Rudka z dnia 30 września 2013 roku w sprawie 
zmian w budżecie Gminy Rudka w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt. 8. 
Pan Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały w sprawie określenia 

kierunków polityki społeczno - gospodarczej gminy na 2014 rok został dostarczony w 
materiałach na sesję. 

Czy w związku z tym projektem są pytania. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych kto jest za przyjęciem 
w/w uchwały proszę o podniesienie ręki. 

W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 13 głosów. 
Pan Przewodniczący stwierdził, że w/w uchwała została przyjęta. 
Uchwała Nr XXIII/125/2013 Rady Gminy Rudka z dnia 30 września 2013 roku w sprawie 
określenia kierunków polityki społeczno - gospodarczej gminy na 2014 rok w załączeniu do 
protokołu z posiedzenia sesji. 

Salę obrad opuści Pan Radny Stanisław Zero. 
Od tego momentu w posiedzeniu sesji udział bierze 12 radnych. 

Ad. pkt. 9. 
Pan Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwał w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej został dostarczony w 
materiałach na sesję. 

Czy w związku z tym projektem są pytania. 

Pan Radny Jerzy Józef Stępkowski prosił o określenie co to jest za nieruchomość. 



Pan Wójt wyjaśnił, że chodzi o nieruchomość, na której znajduje się sklep Arhelanu. 
Projekt uchwały znalazł się w porządku obrad dzisiejszej sesji z uwagi na to, że wójt sam nie 
może przedłużyć umowy dzierżawy. Musi uzyskać zgodę Rady. 

Kontynuując swą wypowiedź wyjaśnił, ze budynek jest własnością Arhelanu chodzi tu 
o dzierżawę działki, na której stoi budynek. Jeżeli zostanie wyrażona zgoda na dzierżawę to 
czynsz dzierżawy zostanie uzgodniony. 

Na zakończenie Pan Wójt poinformował, że właściciele Arhelanu zobowiązali się do 
współfinansowania imprez okolicznościowych jakie odbywają się na terenie gminy po 
1.500 zł. rocznie. 

Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem czy ktoś z radnych chce w tym punkcie 
zabrać głos. 

Innych uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych kto jest za przyjęciem 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 
gruntowej proszę o podniesienie ręki. 

W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 11 głosów oraz 1 głos 
wstrzymujący się. 
Pan Przewodniczący stwierdził, że w/w uchwała została przyjęta. 
Uchwała Nr XXIII/126/2013 Rady Gminy Rudka z dnia 30 września 2013 roku w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej w 
załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt. 10. 
Pan Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego został dostarczony w materiałach na 
sesję. 

Czy w związku z tym projektem są pytania. 

Pan Wójt wyjaśnił, że chodzi tu o lokal apteczny, (roczny czynsz wynosi ok. 3.600 zł. 
natomiast podatek od nieruchomości 1.694 zł.) Dzierżawcą jest Pan Wojciech Małysko. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych 
kto jest za przyjęciem w/w uchwały proszę o podniesienie ręki. 

W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 12 głosów. 
Pan Przewodniczący stwierdził, że w/w uchwała została przyjęta. 
Uchwała Nr XXIII/127/2013 Rady Gminy Rudka z dnia 30 września 2013 roku w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego w załączeniu do 
protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt. 11. 
Pan Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały w sprawie wysokości stawek za 

zajęcie pasa drogowego został dostarczony w materiałach na sesję. 

Czy w związku z tym projektem są pytania. 



Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych 
kto jest za przyjęciem w/w uchwały proszę o podniesienie ręki. 

W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 12 głosów. 
Pan Przewodniczący stwierdził, że w/w uchwała została przyjęta. 
Uchwała Nr XXIII/128/2013 Rady Gminy Rudka z dnia 30 września 2013 roku w sprawie 
wysokości stawek za zajęcie pasa drogowego w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt 12. 
Pan Radny Jerzy Józef Stępkowski prosił o poinformowanie czy wszystkie pojemniki 

na śmieci zostały już dostarczone mieszkańcom. 

Wyjaśnień udzielił Pan Wójt informując, że firma CZYŚCIOCH dysponowała 
pojemnikami 120 1. Jako gmina mamy na wyposażeniu pewną pulę pojemników. 

Kontynuując swą wypowiedź poinformował, że wszelkie sprawy związane z 
pojemnikami należy zgłaszać do Pani Sylwii Baranowskiej lub do Pana Tomasza 
Niemyjskiego. 

Pan Radny Jan Filipowicz zgłosił potrzebę nawiezienia żwiru na dziury, które 
powstały na drodze niedaleko urzędu. 

Pan Radny Grzegorz Marek Godlewski prosząc o głos stwierdził, że teren obok stawu 
został bardzo ładnie zagospodarowany jednak zapomnieliśmy się o parku pałacowym. Część 
parku jest pod opieką szkoły. Jest to wizytówka Rudki. 

Kończąc swą wypowiedź stwierdził, że należy podjąć zdecydowane działania w tym 
kierunku. 

Pan Wójt wyjaśnił, że na ten temat posiadamy dość szeroką korespondencję. Jeżeli 
państwo pozwolicie to przygotuję stosowne dokumenty. 

Ponadto wyjaśnił, że działki nigdy nie były własnością gminy. Działka wgrodzona z 
pałacem była w zarządzie zespołu szkół. 3 lata temu z wniosku starostwa zarząd został 
wygaszony i jest to w zarządzie powiatu. Kontynuując swą wypowiedź poinformował, że 
gmina prowadziła w tej sprawie korespondencję jednak nie pozwolono tego przekazać ze 
względu na spadkobierców tak stwierdził wojewoda. Sprawa przejęcia jest wakatowa. 

Ponadto Pan Wójt omówił temat działek, które znajdują się na terenie lasów 
państwowych. Poinformował, że w kilku luźnych rozmowach pojawiła się chęć ze strony 
Nadleśnictwa do uporządkowania tych spraw. 

Na zakończenie Pan Wójt stwierdził, że temat ten będziemy musieli omówić na 
posiedzeniach komisji. 

Ad. pkt. 13. 
W tym punkcie wniosków nie zgłoszono. 

Ad. pkt 14. 
Obrady XXIII sesji zakończono o godz. 13 modlitwą „Zdrowaś Maryjo " 

Protokół s Dofządziła: Przewodniczący Rady Gminy 

Barbara Wasielewska mgr inż/feogdan Kresso 


